
 
 

Zadeva: Zapisnik 59. redne seje Sinteze-KCD in NS-SVS 

Seja je preko zooma potekala v torek, 23. januarja med 17. in 18.15 uro po naslednjem dnevnem redu:  

1. Priprava na sestanka s Predsednico RS gospo Natašo Pirc Musar in Predsednikom DS g. Markom 

Lotričem; 

2. Kako se lotiti korupcije (gradivo Pintar); 

3. Razno 

Ad 1) Priprava sestankov 

Predvidena sestanka sta padla na isti dan, kar lahko predstavlja določene organizacijske težave. Potrjeni sta bili 

ekipi, ki sta bili predlagani. 

- Za sestanek pri Predsednici RS: Ciril Ribičič, Rado Bohinc, Emil Milan Pintar, Tone Peršak, Miroslav Marc. 

- Za sestanek pri Predsedniku DS: Ciril Ribičič, Tone Peršak, Boris Nemec, Emil M. Pintar, Vlado Pogorevčnik.  

S člani ekip kontaktira M. Marc in gostiteljem sestankov pravočasno potrdi sestavo ekip. V torek, 30. 1. vsem 

članom pošlje obvestilo, kdaj in kje bo predvideni sestanek in kje se člani zberejo pred sestankom. 

Glavna tema sestanka pri Predsednici RS bo razprava o možnosti referenduma o volilnem sistemu in 

regionalizaciji Slovenije? hkrati z volitvami evropskih poslancev ter o možnem referendumskem vprašanju. 

Pri Predsedniku DS bomo odprli več vprašanj: 

- Možnost organizacije skupnega javnega posveta o kombiniranem volilnem sistemu (Pintar); 

- Problematika reforme davčnega sistema (Boris Nemec); 

- Vprašanje regionalizacije Slovenije (Vlado Pogorevčnik); 

- Problemi razraščanja korupcije v Sloveniji; 

Predsedniku bomo še ta teden poslali kratko sporočilo o temah, o katerih bi se želeli pogovarjati (Pintar), vse v 

duhu tesnejšega sodelovanja z DS). 

Pozivamo vse sodelavce SINTEZE-KCD in NSVS, da eventualne pobude za vprašanja, ki naj bi jih dodatno 

odprli na teh sestankih, posredujejo do ponedeljka, 29. 1. 2024. 

   Ad 2) O korupciji 

Uvodoma se je odprla širša razprava o kaotičnih političnih razmerah, kjer zgleda, da prihaja do usklajenih in 

organiziranih napadov na vlado in premierja posebej. Pri tem se avtorji agresivnih napadov, ki jim dvigajo 

temperaturo zlasti mediji, očitno premalo zavedajo, da je razmeroma lahko rušiti vlado, veliko težje pa sestaviti 

novo, ki bi bila boljša.   

V razpravi je bil podan predlog, da T. Peršak pripravi osnutek izhodišč za splošno etično družbeno prenovo. 

Podprt je bil tudi predlog o sestavi uredniškega odbora za pripravo in delovanje BLOGA na temo korupcije: 

Rado Bohinc, Miloš Pavlica in Emil Milan Pintar. S svojimi mnenji in komentarji pa bi sodelovali vsi člani in 

sodelavci SINTEZE in NSVS. Skico oblikovanja oz. shemo delovanja pripravi Pintar za naslednji sestanek. 

   Ad 3) Pod točko Razno ni bilo posebne razprave, Je pa potreben POSEBEN DODATEK k zapisniku: 

Takoj po končani seji smo dobili pobudo, da se kot organizacija Civilne družbe, ki ima velik strokovni, 

predvsem pa moralni ugled, vključimo v priprave volitev evropskih poslancev v smislu nadzornikov poteka 

volitev. Ker smo prepričani, da je pobuda smiselna in da jo lahko uresničimo, pozivamo vse člane in sodelavce, 

ki bi jih taka vloga (»funkcija nadzornika volitev«) zanimala, da se nam preliminarno javijo, tudi z dodatnimi 

predlogi. Po pridobitvi vseh potrebnih informacij bomo pripravili posebno gradivo s prijavnico in navodili. 

Zapisnik pripravil Emil Milan Pintar 


